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متن پرسش

سلام: یکی از جلسه های ابن جندب را گوش میدادم در مورد این بود که نباید به قالب عمل خودمون

اعتکاد کنیم و بگیم دیگه این عمل مقبول هست و بدرد ما میخوره باید همیشه بینخوف و رجا باشیم

نه اینکه بگیم پذیرفته نیست و نه اینکه بگیم پذیرفته هست. حال سوال بنده این است آیا خوف و

رجا در مورد توبه از گناهان بیشماری که انجام شده هم صدق میکند؟ یعنی نه اینکه مطمئن باشیم

خداوند کامل دیگه گناه ما را بخشید و نه اینکه بگیم دیگه نمی بخشه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نه! چون او توّاب و شدیداً توبهپذیر است. لذا در این مورد به گفتهی جناب

مولوی: «تو مگو ما را به آن شه راه نیست / با کریمان، کارها دشوار نیست». موفق باشید


